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Vidlák 15 prosince, 2023

Největší ozbrojená síla v zemi
web.litterate.cz/nejvetsi-ozbrojena-sila-v-zemi

Hele, co kdybychom Černochovou zrušili i s ministerstvem obrany?
Zbraně jsme předali Ukrajině, protože u Kyjeva se bojuje za Prahu a
pokud Ukrajina nezvítězí, tak Rus stejně dojde až sem, Řehka se chce
připravovat na jaderný konflikt, což v praxi znamená, že si ve sklepě
vykope hodně hluboký úkryt, první předraženou stíhačku dostaneme za
pět let a v roce 2040 budeme perfektně připraveni na válku, kterou teď
právě Rusko vyhrává… Vynechal jsem něco?

Ministerstvo obrany žere ročně víc než sto miliard… Dobrovolníků, kteří
jsou ochotni se nechat předurčit jako kanonenfuter, těch je asi šedesát
(nejvíc blbců je v Praze), prezident stejně ještě nechá naše armádní
sklady vyprázdnit, protože ukrajinská prohra je naším neúspěchem a
ještě by se tam v blátě dalo pár „úkáček“ nechat rozstřílet… a jediný,
kdo u nás mluví o vybudování průmyslu na drony a novém „svazarmu“
pro nadšence, kteří by si rádi s drony zablbnuli a v případě války by
pak házeli granáty na nebohé bigoše nepřítele, je Marian Kechlibar.
Dovedete si představit, kolik desítek tisíc vyzbrojených dronů bychom
mohli mít, kdybychom nekoupili ty stíhačky? A kolik tisíc operátorů
bychom mohli mít, kdyby skauti neřešili LGBT, ale zaměřili se na
závody s drony?

Pojďme normálně vzít těch sto miliard, půlku nechat pro rodiny s dětmi,
protože propad porodnosti za poslední dva roky je opravdu děsivý… a
druhou půlku dát myslivcům.

Jsou největší organizovaná ozbrojená síla v zemi. Průměrný myslivec
má doma mnohem víc zbraní než průměrný voják. Zpravidla má také
mnohem kvalitnější zbraně, protože je nekupovala Jana Černochová
ani její předchůdci. Nejspíš je také pořídil mnohem levněji, protože
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nemusel z jejich koupě naplnit stranická a lobbystická vrecka. Myslivci
nemají stovky zbytečných generálů ani podgenerálů a obejdou se bez
složitého generálního štábu.

Myslivci jsou v naší zemi všudypřítomní, mají velký vliv na venkovskou
kulturu i venkovský folklór. I přes velkou snahu různých zbohatlíků,
šlechticů a podobné havěti, pořád je u nás myslivost lidová záležitost a
je dostupná víceméně každému. Myslivci dokázali přežít házení klacků
pod nohy, rostoucí byrokracii i různé tlaky na omezení mysliveckého
práva, aby se to (jako jinde v Evropě) zase dostalo do rukou jen těm
vznešeným a nějací vesničtí drhohryzové, aby jim maximálně
nadháněli zvěř před laufy. Což ukazuje, že myslivci nejsou žádná
béčka a jejich organizace funguje a byla založena dobře.

Myslivci se museli naučit poměrně hodně tlustou bichli se zákony a
omezeními, museli složit poměrně náročné zkoušky, perfektně znají
terén do nejmenších detailů… a samozřejmě žehrají na to, že mladí se
jim moc nehrnou. A to by se dalo napravit penězi, ne? Stačí, aby to
mladého na začátku tolik nestálo.

Ani nemluvím o tom, že myslivci jsou ti praví (a leckde i jediní) skuteční
ochránci přírody. Oni se starají, aby zvířata měla v člověkem
kolonizované krajině co žrát a kde se schovat. Oni zpravidla první zjistí,
že do lesa někdo vyváží odpad ze stavby a také zpravidla zjistí, kdo to
byl, daleko před policií. Myslivci mají vztah ke svému okolí, není jim
lhostejné, kde žijí a dokázali to tím, že jsou stále myslivci, stále do toho
dávají docela dost svých peněz a to i přesto, že je proti nim celá EU,
jde proti nim i celý grýndýl, i pomatení liberální úderníci. Přesto tu
pořád jsou.

Nikdy jsem také neslyšel, že by se myslivci mezi sebou šikanovali, jako
tomu bylo (a je) na vojně, nějaké delikty jsou naprosto okrajový jev a i
přesto, že jsou myslivci dle dnešních měřítek po zuby ozbrojeni,
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neslyšel jsem, že by zrovna myslivec měl potřebu někde vystřílet školu.
Oni jak spolu tráví čas, tak zpravidla i včas zjistí, že támhle Lojzovi
ruplo v kebuli a postarají se, aby to nemělo tragické následky.

Drony by se myslivcům také hodily… přesně ty, které se hodí i na válku
– když dron dokáže odhalit zvěř, dokáže také odhalit vojáky. Když dron
dokáže nosit granáty, dokáže i nosit návnady. Když dron dokáže udržet
přehled nad bojištěm, dokáže to i nad honitbou.

Sákryš… kdyby myslivci měli padesát miliard ročně… to by bylo
zájemců o vstup. Naučili by se to zadarmo, jako mladí kluci by ledacos
ubojovali, jako starší by pak hlavně vyprávěli myslivecké i vojenské
historky. Když má někdo doma trezor s hamerleskou, kozlicí a
kulobrokem, nebyl by žádný problém mu tam přidat ještě státem
subvencovanou útočnou pušku a pár zásobníků střeliva. Když má
myslivecká jednota někde svojí klubovnu, nebyl by žádný problém tam
přidat malý muniční sklad, kde by byly jiné věci, než patrony na
divočáky. Evidovat dneska ulovenou zvěř, to je tak komplikované, že
evidovat sklad granátů a patron, by proti tomu byla vlastně sranda.

Když je táta myslivec, tak syn zpravidla bývá dobrovolný hasič… A
máme i ženijní jednotky… Kde je garáž pro hasičské auto, tam by se
asi vešel i nějaký vojenský buldozer, nafukovací člun a podobné
blbinky. Dobrovolní hasiči jsou schopní udržovat i hodně starou
techniku v chodu… Když to zvládnou se starou Tatrou, zvládli by to i s
obojživelným transportérem.

Takováto myslivecká armáda by se od začátku do konce hodila jen na
obranu. Tím pádem by nikomu nevyhrožovala, nikdo by si její nákupy
nemohl vykládat jako přípravu k agresi a zároveň by každý potenciální
útočník věděl, že obyvatelstvo je ozbrojené a válku nad partyzány
nejde vyhrát. A také naši papaláši by věděli, že kdyby se myslivci
naštvali, tak by se ve Strakovce dlouho neudrželi.
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Dnešní článek je odpočinkový. A psaný v nadsázce. Skládám jím hold
naší největší ozbrojené složce v zemi, která za své dobrovolné peníze
dělá mnohem víc, než jen střílí zvěř. Myslivci jsou pro naší krajinu
všechno. Oni chrání přírodu tím, že do ní chodí a řeší tam skutečné
problémy, které člověk napáchal. Nelepí se k silnici, ale dávají do toho
čas i peníze. Oni umějí zacházet se zbraněmi, oni dělají plesy, oni mají
skutečně staletou historii, folklór i zvyklosti a zvládli dokonce i třicet let
velmi nevybíravého tlaku. Jsou pohotovější než jakýkákoliv státní
organizace.

A kdo ví, jestli to jednou doopravdy nebudou právě myslivci, kteří
převezmou za armádu její úkoly, protože ty stíhačky nemáme šanci
ufinancovat. Dopadne to, jak musí. Budeme mít letadýlka, budeme se
na ně chodit koukat a vojáci nebudou mít ani na ponožky… Kromě
toho, ty výsluhy generálům bez divizí, to je taky docela drahé. Nejspíš
by náš stát neprohloupil, kdyby tu šaškárnu s Řehkou ukončil a dal
prachy mysliveckým spolkům…

Zdravím tímto všechny myslivce. Dovolte mi vyjádřit svůj obdiv nad tím,
co děláte a co dokážete. Těch padesát miliard ročně bych vám fakt
přál. Využili byste je rozhodně líp a účelněji než Jana Černochová.
Koneckonců… kdysi se nejlepším vojenským jednotkám říkalo právě
myslivci. To není náhoda.

Přátelé, pokud mě chcete podpořit v mém Vidláckém úsilí a podpořit
vlastní národní občanskou společnost, prosím pošlete dar Institutu
českého venkova. Každý, kdo pošle agentovné alespoň 350,- Kč, může
si na oplátku vyžádat knihy, trička, samolepky a odznaky z nabídky.
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